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Br. 0052.4.6.2011 
 

Protokół nr 6/11   
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji 

Powiatu Rady Powiatu w Kielcach   
z dnia 20 października 2011 r.   

w godz. od 13.00 do 13.45  
w pok. nr 227 Starostwa Powiatowego w Kielcach 

 
 

Przewodniczący Komisji Marian Ferdek  o godz. 13.00 otworzył 
posiedzenie komisji i powitał przybyłych radnych oraz gości :  pana Bogdana 
Gieradę – członka Zarządu Powiatu oraz panią Lidię Grzankę - naczelnik 
Wydziału Edukacji , Kultury, Turystyki i Sportu. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, iż w obradach uczestniczy 5 członków 
komisji, co wobec  składu wynoszącego 7,  stanowi guorum do podejmowania 
prawomocnych wniosków.                                                                                
Nieobecni : I.  Gmyr  i E. Dudek.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu 

 

Na początku posiedzenia rozdano radnym  projekty uchwały w sprawie; 

-  rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy                  
w Kielcach, 

oraz sprawozdanie Starosty Kieleckiego za okres miedzy sesjami.  

 
 Radni otrzymali także projekty uchwał Rady zatwierdzone na wczorajszym  
Zarządzie Powiatu  i  zaproponowane do wprowadzenia pod obrady Komisji              
a tym samym obrad najbliższej sesji:  

-  zaopiniowania wniosku o dofinansowanie w 2011 r. kosztów utworzenia   
Lokalnych Punktów Informacyjno-Konsultacyjnych (LPIK) w Bielinach                     
i Zagnańsku ze środków Funduszu Pracy pozostających w dyspozycji ministra 
właściwego do spraw pracy 
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- zaciągnięcia zobowiązań w zakresie udzielenia dotacji dla Miasta i Gminy 
Daleszyce na zadanie pn. „Remont drogi powiatowej nr 0365T Suków – Młyny 
– Marzysz - Komórki –Wojciechów w km 5+620 do km 6+980 

- powierzenia zarządzania drogą powiatową Burmistrzowi Miasta i Gminy 
Daleszyce.                                                        

Następnie Przewodniczący Komisji zwrócił się z pytaniem do radnych, czy 
zgłaszają uwagi, wnioski do porządku obrad. Nikt z radnych nie zgłosił uwag                 
i pytań. 

Komisja jednogłośnie zaaprobowała otrzymany porządek obrad w następującym 
brzmieniu: 

1. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu o wynikach dokonanej 
analizy oświadczeń majątkowych radnych -  będzie przedstawiona na 
sesji. 

2. Informacja Starosty o wynikach analizy oświadczeń majątkowych - 
będzie przedstawiona na sesji . 

3. Informacja o stanie przygotowań do akcji zimowego utrzymania dróg. 
4. Informacja o stanie realizacji zadań  oświatowych za rok szkolny 

2010/2011 w powiecie kieleckim.  
5.  Informacja z  realizacji „Strategii Rozwoju Turystyki w Powiecie 

Kieleckim”. 
6. Omówienie i zaopiniowanie pozostałych projektów materiałów i uchwał 

na najbliższą sesję Rady Powiatu w tym projektów uchwał w sprawie: 
1) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Kieleckiego na lata 2011-2030, 
2) zmian w budżecie powiatu na 2011 r. , 
3) uchwalenia „Programu ochrony środowiska dla powiatu kieleckiego 

– aktualizacja na lata 2012-2015 w perspektywie do roku 2019”, 
4) odpłatnego nabycia od ZDZ w Kielcach na własność Powiatu 

Kieleckiego nieruchomości, położonych w Chmielniku, 
oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki Nr 1011/6 o pow. 
0,0164 ha i Nr 1011/4 o pow. 0,0129 ha, dla których Sąd Rejonowy 
w Busku-Zdroju prowadzi księgi wieczyste  Nr KI1B/00005317/7                          
i Nr KI1B00005316/0 oraz udziału wynoszącego ½ części                         
w nieruchomości gruntowej położonej w Chmielniku, oznaczonej                 
w ewidencji gruntów jako działka Nr 1011/5   o pow. 0,0098 ha, dla 
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której Sąd Rejonowy w Busku-Zdroju prowadzi księgę wieczystą  
Nr KI1B00005318/4, 

5) rozpatrzenia skargi na Starostę Kieleckiego, 
6) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu 

Pracy  w Kielcach. 
8. Sprawy różne. 

 

Ad. 1 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu o wynikach dokonanej analizy 
oświadczeń majątkowych radnych -   

Przewodniczący Komisji  Marian Ferdek poinformował, że informacja ta będzie 
odczytana przez Przewodniczącego Rady na sesji. 

Komisja przyjęła bez uwag w/w  informację do wiadomości. 

 

Ad.2 

Informacja Starosty o wynikach analizy oświadczeń majątkowych. 

Przewodniczący Komisji  Marian Ferdek poinformował, że informacja ta będzie 
odczytana na sesji. 

Komisja przyjęła bez uwag w/w  informację do wiadomości. 

 

Ad.3 

Informacja o stanie przygotowań do akcji zimowego utrzymania dróg. 

Przewodniczący Komisji  Marian Ferdek - zapytał, czy do otrzymanego 
materiału radni mają pytania?  Nikt  z radnych nie zgłosił uwag i pytań. 

Komisja przyjęła bez uwag w/w  informację do wiadomości. 
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Ad.4 

Informacja o stanie realizacji zadań  oświatowych za rok szkolny 2010/2011                  
w powiecie kieleckim. 

Przewodniczący Komisji Marian Ferdek przypomniał, że tematyka 
przygotowaniu do roku szkolnego dość obszernie omawiana była na poprzednim 
posiedzeniu komisji. W związku z  tym poprosił naczelnik Wydziału Edukacji ... 
o przedstawienie tylko zasadniczych spraw  z zakresu prezentowanego 
materiału. 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji , Kultury, Turystyki i Sportu Lidia Grzanka, -
zwróciła uwagę na nie zbyt dobry wynik egzaminu maturalnego,  który 
kształtował się na poziomie przedstawionym w tabeli nr 3 powyższej informacji 
i tak w powiecie  92 % , w Województwie Św. 88% a w OLK  Łódź  86 %. 
Wyniki   z liceów w powiecie są lepsze niż w województwie czy OKL Łódź.                
Natomiast w technikach ta zdawalność jest trochę słabsza.  Generalnie razem                      
w liceach i technikach zdawalność w powiecie na poziomie  81,9 % ,                            
w województwie 78,2  %,  w OKL Łódź 78,4 %. Jeśli chodzi o nabór                       
w stosunku do poprzedniego roku to jest plus jeden ucznia.  

Przewodniczący Komisji Marian Ferdek –  zwrócił uwagę na zmieniającą się 
koniunkturę w obłożeniu Młodzieżowych Ośrodków Wychowawczych. 
Wcześniej uczniowie czekali na miejsce w MOW-ach a obecnie to MOW-y 
czekają na uczniów.  

Naczelnik Wydziału Edukacji , Kultury, Turystyki i Sportu Lidia Grzanka -               
poinformowała , że w chwili obecnej jest 4 podopiecznych mniej w MOW                   
w Rembowie niż poprzednio a wynika to z tego, że skierowanie do takiego 
ośrodkach ucznia  ważne jest tylko miesiąc. Najprawdopodobniej  w MOW                
w Rembowie trzeba będzie  pójść w kierunku szkoły zawodowej czyli nie 
podstawówka a gimnazjum i  szkoła zawodowa  tak jak w MOW   w Podzamczu 
Chęcińskim. Zaznaczyła , że dzieci będzie coraz mniej a według danych 
statystycznych dopiero za 12-14 lat w szkołach ogólnokształcących                              
i zawodowych wejdą te dzieci.  

Poinformowała Komisję o pobycie 10-osobowej włoskiej delegacji z regionu 
Abruzzo w ramach realizacji projektu Comenius „TBF – Ku lepszej przyszłości 
– Edukacja jako miejsce promocji regionów Świętokrzyskiego i Abruzzo” 



5 

 

realizowanego przez Zespół Szkół nr 2 w Chęcinach.  Przypomniała, że 
realizowany przez stronę polską  i włoską projekt ma na celu rozwój i 
doskonalenie szkolnictwa zawodowego w zakresie hotelarstwa i turystyki. Obie 
strony będą się od siebie również uczyć jak skutecznie promować swoje 
regiony. Konferencja rozpoczynająca realizację odbyła się w środę,                                 
19 października  w Wojewódzkim Domu Kultury w Kielcach. 

Ad. 5 

Informacja z  realizacji „Strategii Rozwoju Turystyki w Powiecie Kieleckim”. 

Przewodniczący Komisji  Marian Ferdek - zapytał, czy do otrzymanego 
materiału radni mają pytania?  Nikt  z radnych nie zgłosił uwag i pytań. 

Komisja przyjęła bez uwag w/w  informację do wiadomości. 

 

Ad. 6 

1. Omówienie i zaopiniowanie pozostałych projektów materiałów i uchwał na 
najbliższą sesję Rady Powiatu w tym projektów uchwał w sprawie: 
1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Kieleckiego na lata 2011-2030, 
2) zmian w budżecie powiatu na 2011 rok. 

Wiceprzewodniczący Komisji Tomasz Lato -  zapytał czy w związku                                 
z realizacją zadania inwestycji : budowa nowej siedziby Starostwa, jakieś 
zmiany do WPF były wprowadzone. 

 
Członek Zarządu Powiatu Bogdan Gierada  - opóźnienie jest,  z tym, że nie jest 
przekroczone 60-dniowe opóźnienie (zgodnie z umową) , więc nic nie można na 
razie zrobić. Problemem jest brak płynność ze strony Konsorcjum, które 
powoduje opóźnienia. Dobrze skonstruowana umowa gwarantuje, że                                  
w momencie nie uregulowania przez Konsorcjum płatności wobec 
powykonawcy, Starostwo nie reguluje płatności wobec Konsorcjum.  
  
 
1) uchwalenia „Programu ochrony środowiska dla powiatu kieleckiego – 

aktualizacja na lata 2012-2015 w perspektywie do roku 2019”, 



6 

 

2) odpłatnego nabycia od ZDZ w Kielcach na własność Powiatu Kieleckiego 
nieruchomości, położonych w Chmielniku, oznaczonych w ewidencji 
gruntów jako działki Nr 1011/6 o pow. 0,0164 ha i Nr 1011/4 o pow. 0,0129 
ha, dla których Sąd Rejonowy w Busku-Zdroju prowadzi księgi wieczyste  
Nr KI1B/00005317/7 i Nr KI1B00005316/0 oraz udziału wynoszącego ½ 
części w nieruchomości gruntowej położonej w Chmielniku, oznaczonej                
w ewidencji gruntów jako działka Nr 1011/5   o pow. 0,0098 ha, dla której 
Sąd Rejonowy w Busku-Zdroju prowadzi księgę wieczystą Nr 
KI1B00005318/4 
 

Radni nie zgłosili uwag do ww. projektów uchwał i zaopiniowali  je 
pozytywnie. 
 
3) rozpatrzenia skargi na Starostę Kieleckiego, 
 

Przewodniczący Komisji poinformował, że powyższy projekt uchwały będzie 
wycofany z porządku obrad najbliższej sesji. 
 
4) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy                         

w Kielcach. 
 

Radni nie zgłosili uwag do ww. projektu uchwały i zaopiniowali  je pozytywnie. 

 
Komisja przystąpiła do omówienia dodatkowych projektów uchwał, które 
zostaną wprowadzone do porządku obrad najbliższej sesji w sprawie:  
 
- zaopiniowania wniosku o dofinansowanie w 2011 r. kosztów utworzenia   
Lokalnych Punktów Informacyjno-Konsultacyjnych (LPIK) w Bielinach                      
i Zagnańsku ze środków Funduszu Pracy pozostających w dyspozycji ministra 
właściwego do spraw pracy 

- zaciągnięcia zobowiązań w zakresie udzielenia dotacji dla Miasta i Gminy 
Daleszyce na zadanie pn. „Remont drogi powiatowej nr 0365T Suków – Młyny 
– Marzysz - Komórki –Wojciechów w km 5+620 do km 6+980 

- powierzenia zarządzania drogą powiatową Burmistrzowi Miasta i Gminy 
Daleszyce                                                       



7 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższe projekty uchwał. 

 

Ad. 7 

Sprawy  różne. 

Przewodniczący Komisji Marian Ferdek poinformował o zaproszeniu ze strony 
Marcina Perza, dyrektora Regionalnego Centrum Technologii i Innowacji                   
w Podzamczu Chęcińskim do zwiedzenia inwestycji, która jest w trakcie 
realizacji. Zaproponował by przy okazji skorzystania z tego zaproszenia 
odwiedzić powiatowe placówki oświatowe na terenie gminy Chęciny tj. SSM,                 
Z.S. nr 2 oraz  MOW. Radni zgodzili się na wyjazd przed kolejną sesją.  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Marian Ferdek                 
o godz. 13.45 zamknął posiedzenie komisji. 

Protokołowała: I. Bęben  

 

Przewodniczący Komisji  

Marian Ferdek 

 

 


